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1) Bemutatkozott Erdıhátiné Igi néni, eljön jövı héten is a Lakógyőlésre, és utána lévı 
KBra, illetve két hét múlva is az elsı alakuló KBra. Kérte, hogy vegyük fel a levlistára, Ádám, 
légyszi tedd meg! 
2) Elıkészültünk a Lakógyőlésre, amelynek menete a következı lesz: 
Máj 5 kedden 20:00-kor találkozunk a KB irodában, kérek mindenki legyen ott, tegye 
szabaddá magát, mert úgy beszéltük meg, hogy mivel most többen nem jöttetek, akkor 
bepótoljuk az elmaradt visszajelzéseket, értékelést. (Itt még hozzátenném, hogy legközelebb 
légyszi írjatok mailt hamarabb, ha nem jöttök, mert senkinek a programja nem olyan volt, 
hogy ne lehetett volna elıre tudni, hogy lesz.) Semmi ijesztıre nem kell gondolni, csak 
mindenki értékeli a saját évi munkáját, én elmondom pár szóban mindenkinek azt a 
visszajelzést, amit Attilával és a nevelıtanárokkal megbeszéltünk (addig még megbeszélünk, 
mert nem mindenki ért rá) és arra gondoltunk, hogy a KB tagok is adjanak visszajelzést 
visszafelé, ha van kedvetek. 
Szóval a Lakógyőlésen (elıtte kell szavazólapokat gyártanunk, lepecsételni, kiírni, hogy hány 
fınek kell lent lenni, névsort nyomtatni, emlékeztetı emilt írni) 
-Igi néni beszél a Campusról, Nyári Koliról (Rádayban nem lehet), Kolifelvételirıl 
levinnénk a projektort, erre kivetítenénk  
-a Ráday Napok elszámolását, amirıl így elıtte készítenünk kell egy ppt-t a kolloka 
számlákból(Szisz elszámolás xls), a kulturális díj füzetbıl, és a Konditerem költségvetésbıl, 
hogy elszámoljunk az erre költött pénzekkel, illetve értékeljük a programokat. Ari, ezt meg 
tudod csinálni Attilával? 
-kivetítenénk a másik napirendi pontot, a KB jelentkezıket is, fényképpel, stb. 
A lejövık közt kisorsolunk még uszibérleteket, természetesen csak a választás után :), és a 
pizzakupont. 
3) Még a régi KB-nak együtt kell dolgozni (persze bevonhatjuk az újakat is), amíg nem tudjuk 
megcsinálni a Kolloka elszámolást, a szakmai beszámolókat, a pályázat utókövetését, 

leírni a tapasztalatokat, együttmőködı kontaktokat, stb, hogy a következı könnyebb 
legyen (+ összeírtunk 1-2 dolgot, h mire nem figyeltünk az idén, és mire kell jobban jövıre, 
ezt is jó lenne leírni). Brigi, Eszti már megírta a részét, Norbi megírja konditermet, Eszti rálép 
a kórházasok nyakára, h küldjék a statisztikákat, Anett és én megírjuk a mentoris részt, Vera 
és K.Eszti utánajár a saját pályázatosuknál, hogy állnak ugyanezekkel az A modul 
tekintetében. Kitaláljuk mi legyen a többi kondieszköz, megveszzük, és az Aerobic oktatóval 
is mit kezdjünk? 
KollOKÁsokat fel kell hívnunk, hogy akkor nincs-e gons ezekkel az uszodabérletekkel, 
amiket ajándéba vásároltunk, amit Erdıhátinénak mondtak az Egyetemen. Ezeket a 
kérdéseket jó lenne a jövı héten elintézni, szóval az elıbbi tennivalókat keddre próbáljuk 
megcsinálni. 
4) Átbeszéltük az Attila által leírt feladatokat: 
Eszti megcsinálta megyarul a konyha és a WC feliratot, Brigi elvállalta még a mosószoba 

megírását, hogy a ruhákat, amik sokáig poshadnak ott ,hetente leviszik a takarítók, mégegy 
hétig megırzik, majd kuka, Norbi pedig mindent angolosít. Ha ez megvan, ki is ragasztjátok, 
Brigi Eszti Anett? 
Kiragasztottuk a szekrényajtóra a Palacklevivés beosztást már mindenki volt kb egyszer, 
akik nem voltak itt most, feliratkozhatnak valaki helyére, aki kétszer van. 
A konyhákból visszaváltjuk az üvegeket, Norbi vállalta a koordinálást, de kell neki segítség 
mert jó sok lesz és nehéz. 
Attila és Igi néni rányomulnak az üzemeltetınél a Konyhai nagyobb kuka és a rendes 

konditeremtakarítás ügyére, ill Attila megkérdezi az éttermet az olajelszállításról, meg 



Vera is Dani?t. 
5) Pár szót beszéltünk az Egyesületrıl és a nevelıtanári pályázatokról is. 
6) Amit reggel küldtem, továbbképzést, nézzétek meg, és jelentkezzetek, ha van kedvetek! 
7) Ki kell tőznünk az Aquaworld idıpontot, ami lehet május bármelyik hétvégéje, itt a 
doodle, nyomjatok! http://doodle.com/fp5mek24q4by5tih 
 
 


